
                            R O M A N I A  

JUDEŢUL  CLUJ 

CONSILIUL LOCAL 

AL ORAŞULUI HUEDIN                  

        

              P R O C E S  -  V E R B A L 

Încheiat azi 19.04.2021 cu ocazia şedinţei extraordinare  a  Consiliului Local Huedin. 

Şedinţa a fost convocată prin dispoziţie de către PRIMAR, prezenta menţiune realizându-se în 

conformitate cu  O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul Administrativ. 

Consilieri total 15, consilieri prezenţi 15. 

Dl. Secretar Dan Cozea supune spre aprobare procesul verbal al ședinței ordinare din data de 

26.03.2021 și se aprobă în unanimitate. 

Dl. Consilier Farkaș Marius menționează că a depus un proiect de hotărâre pentru  buget și nu a apărut 

pe ordinea de zi, considerând că ar trebui deschis un capitol în buget cu sume privitoare la extinderea rețelei de 

gaz. 

Dl. Primar menționează că str. Ing. Aurel Lazea și Lalelelor nu erau prevăzute în proiectul inițial, 

întrucât nu existau aceste străzi la acel moment, dar totuși s-a reușit instalarea conductei de gaz pe aceste 

străzi, urmând ca și strada Lăutarilor să beneficieze de aceaiași investiție. 

Menționează că urmează să fie evaluate cazurile singulare de imobile care nu fac parte din rețeaua de 

aducțiune a gazului in proiectul inițial, urmând să se găsească o soluție în viitor în urma unei discuții cu  

operatorul Nova Power & Gas,  menționând că în momentul de față nu exsistă străzi neracordate la rețea, mai 

puțin drumurile din zona străzi Soarelui, unde există o cale de acces privată la unele imobile, pe terenul în 

cauză neputându-se face invesții întrucât nu este drum public.Arată că această problemă va fi rediscutată 

înainte de rectificarea bugetului din luna iulie 2021. 

Dl. Consilier Farkas Marius arată că proiectul de hotărâre promovat ar acoperi și alte situații de acest 

gen. 

Dl. Secretar Cozea Dan supune la vot ordinea de zi și se aprobă în unanimitate. 

Dl. consilier Simplicean Horea – Dan prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea Bugetului Local 

de Venituri și Cheltueli pe anul 2021 al Orașului Huedin și estimările pe anii 2022-2024 - sursa A. 

Dl. Consilier Achim Călin consideră că unele investiții sunt cuprinse în buget la prețuri fabuloase 

exemplificând cu tribuna de la terenurile de tenis, programul de asfaltări, pentru care consideră că nu există un 

proiect, arătând că prețul de 55 lei/mp., asfaltat ar trebui luat în considerare. 

Dl. Primar răspunde d.lui Achim Călin, arătând că suma propusă în buget de 7 miliarde este o sumă 

infimă, pentru toate străzile din oraș suma necesară fiind de 110 miliarde lei. Arată că în funcție de proiecte se 

vor alege străzile care vor fi asfaltate, suma în cauză rezultând dintr-un proiect întocmit de o firmă de 

consultanță, arătând că este doar estimativă,  în urma licitației organizate prețurile putând fi mult mai mici. 

Consideră că dl. Achim Călin are o altă viziune cu privire la această problemă. 

Dl. Achim Călin propune să fie retras acest proiect. 

D.na director economic Pandrea Rodica menționează că suma este o estimare, suma  rezultată din 

viitorul contract fiind cu totul alceva. 

Dl. Consilier Ciota Marius Iosif menționează că în procesul verbal  al ședinței din data de 8.12.2020 sa 

consemnat că urma să se desfășoare o dicuție pe gruele de costuri din buget. De asemenea spunându-se că 

bugetul va fi discutat și cu opoziția, arătând că dânsul nu a fost invitat la aceste întâlniri. 

D.na director economic menționează că la acel moment nu era în discuție nici o sumă, dl primar 

menționând că bugetul a fost pus în dezbatele publică, orce persoană interesată putând să îl consulte, d.na 

consilier Stîngă Mariana menționând că trebuiau eventual depuse amendamente. Dl. consilier Ciota Marius 

Iosif propune 3 amendamente privitor la sumele pentru amenajarea parcurilor din str. 1 Mai, Horea și cel din 



zona Catedralei, lămuriri acordând d.na director economic, arătând că la cap. 670503 sunt prinse sumele 

pentru spații verzi. 

Dl. Consilier Ciota Marius Iosif consideră că ar trebui creat un capitol în buget pentru granduri în 

învățământ, pentru elevii cu rezultate de 10 la examenele de evaluare națională sau bacalaureat. 

D.na director economic  răspunde d.lui consilier Ciota Marius Iosif,  arătând că bugetul pe anul 2020 

sa închis la începutul anului 2021 existând posibilitatea ca în trim. III în funcție de venituri, plăți și excedent, 

în luna iulie să fie adoptată o hotărâre. 

Dl. Consilier Simplicean Horea consideră că la rectificarea de buget din luna iulie 2021 se pot 

prevedea sume pentru acordarea acestor premii. 

D.na director economic consideră că această problemă se poate rezolva prin alocări de la cap. 59.22 

alin. ,, alte cheltueili,,  și de la cap. ,,activități culturale,,. 

Dl. Consilier Ciota Marius Iosif întreabă dacă poate fi mărită suma prevăzută inițial pentru burse prin 

alocări din cap. ,, grădini publice,,. 

D.na director economic acordă lămuriri cu privire la situația burselor, arătând că sa lucrat pe situațiile 

comunicate de către cele două licee, sumele necesare fiind alocate de la bugetul de stat și diferența de 

autoritățile locale, iar ca procedură de derulare pentru echilibrarea sumelor se solicită inspectoratelor școlare 

completarea fondurilor alocate în condițiile în care rectificarea bugetului de stat se poate face doar de la 1 

iulie. Menționează că ulterior de la Liceul Tehnologic ,, Vladeasa,, a fost comunicată o altă situație cu bursele 

școlare,  respectiv pentru un necesar de 259 burse,  urmând ca o situație similară să fie comunicată și de Liceul 

Teoretic ,,Octavian Goga,, menționând totodată că față de situația inițială pentru Liceul Tehnologic 

,,Vladeasa,, Huedin, situatia actuală cuprinde  cu 111 burse mai puțin,  sens în care vor rămâne sume  față de 

cele alocate inițial. 

Dl. Consilier Ciota Marius Iosif răspunde d.nei director economic arătând că semetrul II cuprinde 

perioada februarie – iunie 2021. 

Dna director economic menționează că trim. III cuprinde lunile iulie – septembrie,  iar trim. IV  

cuprinde următoarele 3 luni,  menționând că în 30 iunie se va face o analiză pe numărul burselor acordate, 

valoarea acestora și defalcarea pe  trimestre, o analiză vizând și dacă mai trebuie alocate sume de la bugetul de 

stat și aducerea de credite din trim.IV în trim.III, menționând că în momentul de față nu se mai poate face 

nimic. 

Dl. Consilier Ciota Marius Iosif consideră că ar trebui să se transfere sume de la grădini și spații verzi.

 D.na director economic menționează că, creditele estimate sunt până la 31.12.2021,  arată că este 

emisă luna trecută  o Hotarare a Consiliului Local care stabilește numărul de burse și cuantumul acestora. 

Dl. Consilier Ciota Marius Iosif  consideră că îngrijirea spațiilor verzi poate fi făcută de către oameni 

angajați. 

Dl Consilier Matiș Horea menționează, legat de burse pot apărea diferențe, până la data de 31 martie 

elevii putând depune dosare cu solicitări în acest sens, la Liceulș Teoretic ,,Octavian Goga,, numărul  burselor 

fiind mai mic. 

D.na director economic menționează că a întocmit un buget echilibrat care este trimis la Ministerul 

Finanțelor în baza hotărârii adoptate,  privitor la numărul și cunatumul burselor școlare. 

Dl. Consilier  Ciota Marius Iosif  menționează că, comuna Aghireș a prevăzut în buget suma de 140 

mii lei. 

Dl. Primar răspunde d.lui Ciota Marius Iosif  arătând că, comuna Aghireș nu are  cheltuieli cu Spitalul, 

Poliția Locala, S.P.C.L.E.P, și nu are numărul de licee care îl are orașul, astfel că toate aceste sume alocate 

acestor instituții pun presiune pe buget, și de asemenea alte UAT – uri nu au în derulare investițiile pe care le 

derulează orașul Huedin. Răspunde de asemenea d.lui Ciota Marius privitor la situația parcului industrial 

Tetarom,  arătând că în momentul de față Consiliul Judetean  nu deține sumele necesare pentru finanțarea 

lucrărilor de construire, pentru parcul din Huedin și cel din Câmpia Turzii, urmând a se încerca identificarea 

unor alte surse de finanțare pentru realizarea acestei investiții. 



D.na consilier Goga Oana Raluca solicită, când există posibilitatea, să se realizeze lucrările de 

modernizare a trotuarului din fața blocului str. Vladeasa 4, dl. Primar menționând că de la cap.bugetar 

,,reparatii, se pot face aceste lucrări. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

Dl. Consilier Simplicean Horea Dan prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea Bugetului de 

Venituri Proprii și Subvenții pe anul 2021 al orașului Huedin și Estimările pe anii 2022- 2024 - Sursa E. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

Dl. Consilier Simplicean Horea Dan prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea Bugetului de 

Venituri  Proprii și Subvenții Consolidat pe anul 2021 al Orasului Huedin și estimarile pe anii 2022-2024-

Sursa F. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

Dl. Secretar acordă lămuriri arătând că la pct.4 din ordinea de zi, care vizează modificarea  Hotărârii 

Consiliului Local nr. 183/2019, prin care sa aprobat înființarea Compartimentului ,,Dezvoltare  Durabilă și 

Comunicare,, în cadrul Aparatului de Specialitate al Primarului Orașului Huedin. 

Se supune la vot acest proiect de hotarare și se aprobă în unanimitate. 

Dl. Consilier Simplicean Horea – Dan prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea inițierii 

procedurilor pentru atribuirea în gestiune directă a activităţilor specifice serviciului de salubrizare,  respectiv 

activitatile de deratizare, dezinsectie, dezinfectie, a Regulamentului serviciului public de salubrizare pentru 

activitatile de activitatile de deratizare, dezinsectie, dezinfectie, a Caietului de sarcini pentru activitatile de 

activitatile de deratizare, dezinsectie, dezinfectie, si a Contractului cadru de delegare a gestiunii activitatii 

deratizare, dezinsectie, dezinfectie.Dl. Consilier Matiș Horea solicită să se aibă în vedere că și școlile au 

nevoie de prestarea acestor servicii. 

Dl. Primar menționează că serviciile vor fi realizate de către noua societate înființată care va presta 

serviciile oricărei firme sau persoane interesate. 

D.na consilier Goga Oana consideră că asociațiile de proprietari ar trebui să încheie contracte cu 

această firmă. 

Dl Primar menționează că societatea nou înființată pe timpul verii când nu va presta serviciul de 

termie, va efectua și alte servicii in intersul comunității,  apreciind că activitatea de termie a societății pentru 

sezonul rece încheiat, a decurs foarte bine. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

Dl. Consilier Simplicean Horea Dan prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea  initierii 

procedurilor pentru atribuirea in gestiune directă a activităţilor specifice serviciului de salubrizare,  respectiv 

activitătile de măturat, spălat, stropirea şi întreţinerea căilor publice, aprobarea Regulamentului serviciului 

public de salubrizare pentru activitatile de măturat, spălat, stropirea şi întreţinerea căilor publice, a Caietului de 

sarcini pentru activitatile  de măturat, spălat, stropirea şi întreţinerea căilor publice, si a contractului cadru de 

delegare  a gestiunii Activitatii de  măturat, stropit ,spălat stradal si de intretinere a căilor publice.                              

Dl. Primar răspunde d.lui consilier Achim Călin,  arătând că serviciile de curățat și spălat se vor face cu 

mașină de capacitate mare.Răspunde d.lui consilier Ciota Marius Iosif cu privire la contractul ce a vizat lucrări 

de curățenie  de firma din Dej , arătând că mașina pentru măturat deținută de această societate a funcționat o 

lună înainte de a se defecta, lucrările de măturat și curățat stradal desfășurându-se în continuare prin alte 

mijloace, inclusiv efectuându–se și curățenia la cimitir înainte de a se rezilia acest contract. Menționează că 

după începerea activității de către noua societate, pe strazi se vor  vedea mașinile acestor societati de de 

maturat și curătat domeniul public. Arată că cei interesați de contractul la care sa făcut referire, atât de dl. 

consilier Ciota Marius Iosif cât și de dl. Consilier Achim Călin pot să meargă la compartimentul Achizitii 

Publice, la dl. Dezsi Norbert să- vadă, asigurându-se transparența totală a activității instituției. 



 Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

Dl. Consilier Simplicean Horea – Dan prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea modificării 

art.3, din Hotărârea Consiliului Local nr. 24/26.02.2021 prin care sa aprobat desemnarea comsiei de selecție 

pentru desemnarea membrilor în Consiliul de Administrație al SC Salubriterm Serv SRL, în sensul desemnării 

unui alt membru în comisia de selecție, lămuriri acordând dl. Primar arătând că o angajată a instituției a plecat 

și fiind membră în această comisie se impune înlocuirea ei.  

D.na Viceprimar propune în comisia de selectie pentru desemnarea membrilor în Consiliul de 

Administrație al SC Salubriterm Serv SRL,  pe dl. Dezsi Norbert. 

In urma procesului verbal al comisiei de organizare a votului secret privind desemnarea membrilor în 

Consiliul de Administrație al SC Salubriterm Serv. SRL, prezentat de d.na consilier Stîngă Mariana,  se 

constată că dl. Dezsi Norbert  este ales cu 12 voturi pentru și 3 voturi împotrivă,  

In continuare înainte de închiderea ședinței au fost stabilite orele și data de 20.04.2021 pentru  

ședințele de comisii pentru ședința ordinară din data de 27.04.2021 orele 13,00. 

 Nemaifiind alte probleme de discutat şedinţa se declară închisă, drept pentru ce s-a încheiat prezentul 

proces verbal. 

 

  Preşedinte de şedintă,     Secretar General U.A.T, 

           Simplicean Horea – Dan                           Cozea Dan 

           ........................................                                                       ..........................................  


